

Central Kowloon Route

4 – 16 September 2024

### Central Kowloon Route – Mid-Autumn Festival Workshops

The Central Kowloon Route (CKR) Project Team organised the CKR Mid-Autumn Festival Workshops at the CKR Community Liaison Centre (CLC) from 4 to 16 September 2024, in celebration of the Mid-Autumn tradition. The activities featured festive treats workshops, lantern/night light making workshops, mooncake soaps making workshops, and lanterns display along the hoarding at Long Yuet Street. The workshops received an overwhelming response, with over 560 individuals engaged in the event, fostering a sense of community and cultural celebration.

### 中九龍幹線 — 團聚中九龍：中九龍幹線樂迎中秋工作坊

為慶祝中秋佳節，中九龍幹線工程團隊於 2024 年 9 月 4 日至 16 日在中九龍幹線社區聯絡中心舉辦「團聚中九龍：中九龍幹線樂迎中秋工作坊」。活動包括月餅菓子工作坊、燈籠／小夜燈工作坊、月餅香薰皂工作坊，以及沿朗月街圍板的花燈展覽。工作坊反應熱烈，超過 560 人次參與，為社區增添中秋傳統歡慶氛圍。







